

Date 23rd September 2025

Subject: Resignation of Head of Compliance

Dear Distinguished Shareholders,

We would like to inform you that Mrs. Maisa Abdullah AL Lamki, the Head of Compliance, notified the Board of Directors of her decision to resign from her position due to personal reasons.

After due discussion, the Board has accepted her resignation, which will take effect from 21st October 2025.

The Board of Directors expresses its gratitude and appreciation to Mrs. Maisa for her valuable contributions to the company over last 3 years and wishes her continued success in her future endeavors.

Kind regards,

الموضوع: استقالة رئيس الامتثال

الأفاضل المساهمون المحترمون،

نود احاطتكم علماً بأن الفاضلة/ ميساء بنت عبدالله المكي رئيسة الامتثال في الشركة قد أبلغت لمجلس الإدارة برغبتها في الاستقالة من منصبها لأسباب شخصية.

وبعد مناقشة الموضوع، وافق مجلس الإدارة على طلب الاستقالة على أن تسري اعتباراً من 21 أكتوبر 2025،

يعرب مجلس الإدارة عن خالص شكره وتقديره للفاضلة/ ميساء على إسهاماتها القيمة في الشركة أثناء فترة عملها على مدى 3 سنوات، متمنين لها دوام التوفيق والنجاح في مسيرتها المستقبلية.

مع أطيب التحيات،



ناصر بن سالم الراشدي
الرئيس التنفيذي

